
Programové prohlášení členů stávajícího OV ČJF Praha, kteří kandidují i pro další volební 
období do funkcí v OV ČJF 

s mottem 
 

„BUDOUCNOST JEZDECTVÍ NÁM NENÍ LHOSTEJNÁ“ 
 
V Praze dne 18. března 2015 
 
Vážení členové pražské oblasti, 
 
po dalším čtyřletém cyklu fungování oblastního výboru, již tuto středu, dne 25. března 2015 se 
uskuteční volební konference a většinová část stávajícího výboru se bude znovu ucházet o Vaši 
podporu ve volbách. 
 
Jelikož nám budoucnost jezdectví není lhostejná, dovolujeme si Vás oslovit tímto dopisem 
s krátkým zhodnocením naší činnosti za uplynulé volební období a současně bychom Vám rádi 
představili celý tým kandidátů pro oblastní výbor, který velmi ocení Vaši podporu. Podrobnou 
zprávu o činnosti a hospodaření Vám předneseme na konferenci. 
 
Rádi bychom touto cestou poděkovali Mileně Minářové a Jaroslavu Sedláčkovi za jejich aktivní 
činnost v oblastním výboru, celkovou podporu a angažovanost v jezdeckém sportu. Bohužel, se 
oba členové oblastního výboru rozhodli z osobních a časových důvodů v OV již nadále 
nepokračovat a tak do dalšího období nebudou kandidovat. Zároveň bychom rádi vzpomněli i na 
pana Zdeňka Beneše, který již bohužel není mezi námi. I on byl v práci našeho týmu velmi 
aktivně zapojen a všichni oceňujeme jeho přínos pro jezdecký sport. 
 

Navrhovaní kandidáti do OV jsou: 
 

 Ladislav Dub (MA113 Jezdecká stáj Millennium) – kandidát na předsedu oblasti Praha 
aktivní parkurový jezdec, instruktor, komisař ZZVJ, národní rozhodčí pro všechny 
disciplíny a rozhodčí specialista pro drezuru. V profesním životě více než 14 let praxe ve 
financích, controllingu a řízení podniku v mezinárodním prostředí s aktivní znalostí 
anglického a francouzského jazyka.  
 

 Bohumil Rejnek (MA014 Stáj Preláta) – kandidát na člena výboru a zastupujícího člena 
pro Radu 
člen ČJF od roku 1973, národní rozhodčí pro všechny disciplíny, mezinárodní rozhodčí 
třetího stupně, mezinárodní steward, hlavní steward ČJF, bezpečností steward pro ČR 
v rámci mezinárodní jezdecké federace olympijského oddělení. Šéf mise světových 
jezdeckých her v Cáchách 2006 a Normandie 2014. Šéf ekipy pro olympijské disciplíny při 
ME od roku 2005. V profesním životě pracuje v odvětví farmaceutického, biologického a 
výzkumného průmyslu na mezinárodní úrovni. Aktivní znalost anglického a německého 
jazyka. 

  
 Markéta Šveňková (MA160 JS Accord Praha) – kandidát na člena výboru 

členka ČJF od roku 1977, aktivní jezdkyně, instruktorka jezdectví, komisařka ZZVJ, 
národní rozhodčí pro všechny disciplíny a specialista pro skoky, rozhodčí pro stylové 
soutěže jezdců, mezinárodní FEI steward a rozhodčí Level 1, členka organizačních týmů 
pořádajících CSIO-W v Praze a Poděbradech, ME mladých jezdců v Praze a CSI3-W 



v Olomouci v roce 2013. V profesním životě pracuje v oblasti komunikace a PR již více než 
10 let v nadnárodních firmách. Své profesní znalosti a jezdecké kontakty v zahraničí může 
využít při své práci pro oblastní výbor. Aktivní znalost anglického jazyka. 

 
 Lucie Spiwoková (MA004 JK Čs. film Praha) – kandidát na člena výboru 

referent ČJF od roku 1999, od roku 2010 – 2014 generální sekretář ČJF. Vzhledem 
k dlouholetému působení v ČJF disponuje mnoha kontakty na ostatní národní federace a 
mezinárodní jezdeckou federaci, které můžeme velmi dobře využít pro činnosti 
v oblastním výboru. Aktivní znalost anglického jazyka. V současnosti v profesním životě 
podniká v oblasti jezdecké žurnalistiky.  

 
 Zuzana Ptáčková (MA106 Stáj Leonard) – kandidát na člena výboru 

Člen ČJF od roku 1971  s kvalifikací skokový a drezurní rozhodčí, steward a instruktor 
jezdectví. Členka komise pro vzdělávání, angažuje se také v paradrezuře. Vzhledem k 
dlouholeté práci v oblastním výboru, kde měla na starostí organizaci ZZVJ a školení a 
doškolování rozhodčích, má řadu zkušeností, které může zhodnotit v práci pro oblastní 
výbor. V profesním životě pracuje jako novinář a publicista, spolupracuje s Českým 
rozhlasem. Aktivní znalost anglického jazyka. 

 

Základní informace: 
 Za uplynulé, čtyřleté období se naše oblast rozrostla o 14 subjektů a v současné době se 

staráme o 144 subjektů, které čítají 1763 členů, 950 členů s jezdeckou licencí a 1028 koní. 
  

 Naše volební období uzavíráme s finanční rezervou 522 tisíc Kč bez omezení činnosti 
oblasti, která bude použita hlavně v oblasti sportu a vzdělávání v období následujícím.  

 
 Každý z pěti členů oblastního výboru má na starosti určitý úsek, za který zodpovídá. Je 

pro nás velice důležité i v budoucnu zastřešit a nadále podporovat všechny disciplíny 
jezdeckého sportu, které se v naší oblasti vyskytují (skoky, drezura, voltiž, všestrannost, 
reining, vytrvalost a pony sport).   

 

Co se událo v uplynulém období: 
 Organizovali jsme celou řadu soustředění i se zahraničními lektory hlavně pro disciplíny 

skoky, drezura a pony sport.  
 Finančně jsme podporovali talentovanou mládež, účastníky mistrovství republiky, 

spolufinancovali jsme soustředění pro jezdce a zároveň se finančně podíleli na 
organizování oblastních mistrovství.  

 Pořádali jsme veřejné schůze za účelem zvýšení informovanosti členské základny o 
činnosti OV Praha. 

 V prvním roce našeho volebního období jsme vystavili nový oblastní web a jeho 
prostřednictvím jsme pravidelně a aktuálně informovali členskou základnu o dění 
v oblasti. 

 Pořádali jsme a podíleli se na pořádání kurzů rozhodčích, cvičitelů a trenérů. 
 Ve spolupráci s komisemi disciplín jsme organizovali doškolování rozhodčích a vysílali 

jsme stavitele parkurů a tratí na semináře. 
 Pořádali jsme pravidelně seminář pro cvičitele a trenéry, každoročně jsme organizovali 

zkoušky základního výcviku jezdců. 



 V průběhu volebního období jsme do výboru kooptovali průběžně další členy na základě 
výběrového řízení. Klára Damborská z důvodu velkého pracovního vytížení odstoupila a 
v závěru roku 2014 jsme doplnili tým o Milenu Minářovou, jako zástupce drezúry a 
Bohumila Rejnka, který zastřešuje, kromě jiných disciplín, především všestrannost. 

 

Co by se mohlo dít v období nadcházejícím: 
 
Nadále bychom chtěli podporovat veškerou sportovní činnost a vzdělávání v naší oblasti, což 
dokládá i návrh rozpočtu na rok 2015. Stejně jako doposud bychom chtěli flexibilně reagovat na 
potřeby členské základny zapojením všech členů oblastního výboru a sekretáře oblasti. Kromě 
již nastavených komunikačních kanálů bychom v zájmu zajištění větší informovanosti o naší 
činnosti chtěli více využít i sociální sítě: 
 

Sport 
 Jezdecké závody - s ohledem na stávající situaci a nedostatek sportovních akcí v oblasti 

chceme více spolupracovat s organizátory jezdeckých závodů na rekreační i výkonnostní 
úrovni a podle možností finanční situace podpořit sportovní činnost formou příspěvků na 
sbor rozhodčích a cen do jednotlivých soutěží. 
 

 Jezdecká soustředění – zajištění kvalitních profesionálních trenérů pro zájemce ze 
všech disciplín. Kromě organizace bychom se podíleli i finančně. 

 
 Mistrovství – organizační zajištění a finanční podpora oblastních mistrovství a vyhledání 

možností pořádání přímo v oblasti Praha. Finanční podpora účastníků, kteří vzorně 
reprezentují oblast na mistrovství ČR. 

 
 Stylové soutěže - naší prioritou je rozvoj dětí a mládeže, proto bychom chtěli zavést 

oblastní seriál ve stylových soutěžích jezdců a částečně se finančně spolupodílet se 
zájemci z řad organizátorů v oblasti. 

 

Vzdělávání 
 

 Organizovat a aktivně spolupořádat vzdělávací akce formou doškolování a seminářů a 
ve spolupráci s lektory aktualizovat a zatraktivnit obsah učebních materiálů. Kromě již 
zavedených seminářů bychom chtěli zařadit i nové, které by mohly přispět k teoretické i 
praktické přípravě ke zkouškám základního výcviku, základní péči o koně a celkově ke 
zvýšení znalostí o jezdeckém sportu.  
 

 V úzké spolupráci s komisemi jednotlivých disciplín a sekcí pro vzdělávání vypracovat 
nový systém vzdělávání pro rozhodčí, stewardy a stavitele parkurů, a to nejen na 
národní úrovni, ale i v souladu se systémem Mezinárodní jezdecké federace tak, abychom 
umožnili a usnadnili novým a mladým schopným kádrům vzdělávat se i na mezinárodní 
úrovni. Tím bychom zvýšili odbornost našich činovníků na národních závodech. 

 
Finanční zdroje 
 

 Zabezpečit jasnou a přehlednou finanční situaci naší oblasti. Hospodařit s finančními 
prostředky a investovat je zpět do členské základny (sport a vzdělávání) a společně 



hledat nové možnosti získání finančních prostředků pro rozvoj jezdectví v oblasti Praha. 
Chceme podpořit průhledný tok financí v celé ČJF a zároveň se pokusit o získání financí 
vybraných v naší oblasti za členské příspěvky zpět do oblasti (v současné době dělení 
50% oblast a 50% ČJF) a společně s částí poplatků za licence koní (v současné době dělení 
0% oblast a 100% ČJF) získat navýšené příjmy pro potřeby oblasti.  

 
 Chceme nastavit transparentní proces získávání a rozdělování dotací z programů 

MHMP, ministerstva školství apod., zajistit větší informovanost z této sféry pro všechny 
subjekty a přiblížit jim tím možnost získat dotace na činnost. V této oblasti bychom se 
propojili s experty na dotační programy. 

 
 
V případě, že bychom získali Vaši důvěru a byli zvoleni, podpořili bychom následující kandidáty 
na celostátní konferenci: 
 
Prezident ČJF: Ing.Olga Plachá 
Člen VV: Bohumil Rejnek 
 
 
Věříme, že námi navrhovaný tým milovníků jezdectví Vás oslovil a těšíme se na Vaši podporu při 
samotné volbě.  
 
 
S pozdravem 
 
Ladislav Dub (člen stávajícího OV Praha)    
Bohumil Rejnek (člen stávajícího OV Praha)    
Markéta Šveňková (členka stávajícího OV Praha) 
Lucie Spiwoková 
Zuzana Ptáčková    
 


